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مدیرکل نظارت سازمان غذا و دارو خبر داد

برنامه ریزی برای برچیده شدن 
بساط قاچاق دارو

قاچاق اقام سللامت محور تهدید جدی است 
به همین دلیل برنامه هایی را مشللخص کردیم که 
نظارت  ها شروع شللده اند و با راه اندازی یک سامانه 
بسللاط قاچاق این اقام برچیده خواهد شد. فارس 
در این باره نوشت: جال غفارزاده، مدیرکل ارزیابی، 
نظارت و شللکایات سللازمان غذا و دارو با بیان این 
مطلب گفت: ارزیابی عملکرد در حوزه سازمان غذا و 
دارو چند سالی به تاخیر افتاد اما در دوره اخیر دوباره 
احیا شده است. غفارزاده قاچاق اقام سامت محور را 
تهدید جدی دانسللت و بیان داشت: این موضوع در 
همه کشللورها تهدید اقتصادی و سامتی است اما 
در کشللور ما اهمیت مضاعفی دارد به همین دلیل 
برنامه های مشخصی تعیین شده و در قالب تشدید 
نظارت ها که آغاز شده سامانه ای در حال راه اندازی 
است تا بساط قاچاق برچیده شود. وی خاطرنشان 
کرد: از طرفی داروخانه هایی که تحت نظر ما فعالیت 
می کنند و ما به آنها مجوز داده ایم از موضوعات دیگر 
نظارتی اسللت کلله کار آن را از تهران آغاز کرده ایم، 
بیمارستان ها نیز ممکن است مشکاتی از این دست 
داشته باشند به همین دلیل تمهیداتی برای نظارت 
میدانی در بیمارستان ها و به کارگیری نیروهای ویژه 

برای بررسی اوضاع در نظر گرفته شده است. 

جولان قاتل خاموش در خوابگاه 
دانشجویی

7 دانشللجوی دختر در نخسللتین دقایق بامداد 
روز شنبه در یکی از خوابگاه های دانشجویی میدان 
فاطمی دچار گاز گرفتی شدند که حال 3 تن از آنها 
وخیم است. سللیدجال ملکی، سخنگوی سازمان 
آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری تهران در این 
باره به ایسنا گفت: در ساعت 1:5 بامداد شنبه حادثه 
گاز گرفتگی در یک خوابگاه دانشللجویی به آدرس 
میدان گل ها، میدان فاطمی به سللامانه 125 اطاع 
داده شد و به دنبال آن ستاد فرماندهی، آتش نشانان 
2 ایستگاه را به محل اعزام کرد. وی با اشاره به حضور 
آتش نشانان در محل حادثه افزود: محل حادثه یک 
ساختمان 5طبقه بود که در طبقه 1- آن موتورخانه 
قرار داشللت. ملکی با بیان اینکه نقص در سیسللتم 
دودکش موتورخانه و سللرایت گاز منوکسللیدکربن 
به درون چند واحد و سللوئیت سبب مصمومیت 7 
دانشجوی دختر شده بود، بیان داشت: آتش نشانان 
این افراد را از داخل سللوئیت ها خارج و برای انتقال 
 بلله مراکز درمانی به عوامللل اورژانس تحویل دادند. 
به گفته ملکی حال 3 نفر از این دختران وخیم گزارش 
شده است. سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شهرداری تهران تصریح کرد: آتش نشانان پس 
از ایمن سازی محل و ارائه هشدارهای لازم در ساعت 

1:53 به عملیات خود خاتمه دادند.

هوای پایتخت در شرایط ناسالم
رئیللس مرکللز محیللط و سللامت کار وزارت 
بهداشللت، از قرار گرفتن کیفیت هللوای تهران در 
شرایط ناسللالم خبر داد. به گزارش فارس، خسرو 
صادق نیت، رئیس مرکز محیط و سامت کار وزارت 
بهداشت با بیان این مطلب، گفت: براساس اطاعات 
دریافتی از ایستگاه های سنجش آلودگی هوا در شهر 
تهران که در شللنبه 13 دی ماه دریافت شده است، 
شللاخص کیفیت هوا 151 و آلاینللده اصلی ذرات 
معلق)PM 2/5( اسللت. وی خاطرنشللان کرد: در 
این شللرایط کیفیت هوا ناسالم است و افراد مبتا 
به بیماری های قلبی یا ریوی، کودکان و سالمندان 
باید از فعالیت های طولانی یا سنگین خارج از منزل 
اجتناب ورزند و افراد دیگر باید فعالیت های طولانی 

یا سنگین خارج از منزل را کاهش دهند.

کاهش 3 درجه ای دما در پایتخت
کارشناس سازمان هواشناسی از بارش پراکنده 
باران در شمال شهر تهران و کاهش 3درجه ای دما 
در این کانشللهر خبر داد. امین حسللین نقشینه، 
کارشللناس سللازمان هواشناسللی درباره آخرین 
وضعیت هوای کشللور اظهار داشللت: بللا توجه به 
ورود موج جدیدی از شللمال غرب کشللور افزایش 
ابللر و بارندگی  در نواحی غربی کشللور پیش بینی 
می شللود همچنین انتظار داریم دوشنبه بارش ها 
در شمال شللرق پدید آید. این کارشناس سازمان 
هواشناسی بیان کرد: یکشنبه و دوشنبه وزش باد 
در تهران، قم، مرکزی، جنوب سمنان و البرز موجب 
بهبللود کیفیت هوا در این مناطق و کاهش غلظت 
آلاینده ها خواهد شد. نقشینه با اشاره به اینکه انتظار 
داریم سامانه جدید بارشی برای مناطق شمال کشور 
در چهارشنبه و پنجشنبه وارد شود که خود موجب 
کاهش دمای محسوسللی خواهد شللد، به تسنیم 
اظهار داشللت: یکشللنبه کمینه دما در پایتخت 5 
درجه بالای صفر است و از بعدازظهر بارش خفیف 
و پراکنده در شمال شهر تهران رخ می دهد و برای 
ارتفاعات بارش برف خواهیم داشللت. وی تصریح 
کرد: برای تهران در روز یکشنبه)امروز( 3 درجه 
کاهش دما و دوشنبه )فردا( 3 درجه دیگر کاهش 
دما پیش بینی می شللود همچنین بارش برف در 
اردبیل، آذربایجان شللرقی، آذربایجللان غربی و 
کردستان خواهیم داشت که جاده های این مناطق 

لغزنده پیش بینی شده است.

سازمان محیط زیست 
و منافع عده ای خاص!

مهللرداد بائوج لاهوتللی، عضللو فراکسللیون 
محیط زیست مجلس با نگارش یادداشتی که در 
اختیار »وطن امروز« قرار گرفته به بررسی شیوه 
عملکرد سازمان محیط زیست در ماه های گذشته 
در بحث آلودگی هوا پرداخته اسللت. به باور این 
نماینده مجلس فعالیت های این سازمان پر حاشیه 
براسللاس منافع شللخصی عده ای خاص متمرکز 
شللده اسللت! متن کامل این یادداشت هم اینک 

پیش روی شماست.

آلودگی هوا معضل دامنگیر شهرهای صنعتی 
و بویژه پایتخت ایران محسوب می شود. مشکلی 
که وضعیت آن بر خاف رنگ تیره آسللمان در 
این کانشهر به خوبی شللفاف و روشن است. در 
واکاوی دلایل بروز این حد از انباشللت آلاینده ها 
در آسللمان شللهرهای صنعتی و پایتخت سهم 
قابل توجلله خودروها و خروجی اگزوز وسللایل 
نقلیه را نمی توان انکار کرد.  براسللاس مطالعات 
صورت گرفته یکی از مهم ترین عوامل تشللدید 
آلودگی هوا استفاده از خودروها و در کل وسایل 
نقلیه موتوری برآورد شده که حدود 80درصد از 
 سهم آلودگی هوا را به خود اختصاص داده است. 
بر این اسللاس متهم ردیف اول در بحث آلودگی 

هوا خودروها هستند.
 امللا در عیللن حللال کلله در دنیللای امروز 
نمی توان  از اسللتفاده از این وسللایل صرف نظر 
کرد قانللون با نگاه همه جانبه تکالیفللی را برای 
دسللتگاه های گوناگون تعریف کرده تا در سایه 
انجام این تکالیف، سللامت شهروندان تضمین 
شللود.  براسللاس قانون، متولللی اصلی حفاظت 
از محیط زیسللت و کنترل آلودگی های زیسللت 
محیطی، سازمان محیط زیست معرفی شده که 
متاسللفانه آنطور که باید بلله تکالیف خود عمل 

نکرده و نقش خود را به درستی ایفا نمی کند. 
این سللازمان ابللزار و اختیللارات قانونی لازم 
را بللرای انجللام ماموریللت خطیللر صیانللت از 
محیط زیست و به تبع آن سامت شهروندان در 
اختیار دارد اما به نظر می رسللد از این اختیارت 
قانونی به نفع عده ای خاص اسللتفاده شللده تا با 
زیر سوال بردن بنزین داخلی پای بنزین وارداتی 
را به کشللور بازکنند.  هیاهوی به پا شده بر سر 
کیفیت بنزین پتروشیمی و غیراستاندارد بودن آن 
موضوعی بود که از سوی سازمان محیط زیست 
مطرح شد تا مجالی برای واردات بنزین باشد. با 
وجود واردات بنزین به کشور هم شاهد آلودگی 
هوا و تیرگی آسمان هستیم و هیچ اتفاق خاصی 
درباره رفع این معضل در عمل نیفتاد. نگاهی به 
آمار مرگ و میر در کشور به خوبی نشان می دهد 
که سازمان حفاظت از محیط زیست چندان که 
باید به وظایف خللود عمل نمی کند، چرا که در 
حال حاضر سالانه 3هزار نفر در پایتخت به دلیل 
حاد شدن چنین مشکاتی جان خود را از دست 
می دهند.  به نظر می رسد سللازمان حفاظت از 
محیط زیسللت به جای تمرکز بر رفع مشکات 
زیسللت محیطی سرگرم حواشللی و موضوعات 
پیرامونی شده و بیشللتر بر منافع عده ای خاص 
متمرکز شللده اسللت.  اگر سللازمان حفاظت از 
محیط زیسللت تکالیف قانونی خود را به درستی 
انجام می داد باید برخی آمار از جمله میزان مرگ 
و میر در اثر آلودگی هوا، تعداد خودروهای فرسوده 
و میزان تولید خودروهای با اسللتاندارد یورو 4 با 
تغییرات اساسی روبه رو می شد اما متاسفانه هنوز 
از برنامه ها عقب هستیم. براساس برنامه ریزی های 
صورت گرفته باید تا پایان برنامه چهارم توسعه 
کیفیت تولید خودروها به سطح یورو4 ارتقا پیدا 
می کللرد اما هنوز چنین اتفاقللی نیفتاده و همه 
روزه شللاهد تردد هزاران وسللیله نقلیه فرسوده 
در پایتخت هسللتیم در عین حال مقرر شده در 
بحث حمل و نقل 75درصد عبور و مرور با وسایل 
حمل و نقل عمومی انجام گیرد اما در حال حاضر 
این میزان از 40درصد فراتر نمی رود. اینها همه از 
نکاتی است که سازمان محیط زیست می تواند با 
استفاده از اختیارات قانونی خود به خوبی تحت 
کنترل درآورده و برای رشللد مولفه های سامت 
جامعه گام بردارد اما شیوه عملکرد این سازمان 
بویژه در بحث واردات بنزین چندان رضایت بخش 
نبوده و نباید تصمیم گیری ها به نحوی باشد که 
منافع ملی فدای منافع شخصی شود، چرا که با 
واردات بنزین هوای عده محدودی نگاه داشته شد 

تا هوای همه مردم.

استعفای یکی از مدیران 
سازمان محیط زیست

مدیرکل مرکز ملی هوا و تغییر اقلیم سازمان 
حفاظت محیط زیسللت در روزهللای آلوده هوای 
تهران اسللتعفا داد. بلله گزارش فارس، یوسللف 
رشللیدی، مدیرکل مرکز ملی هوا و تغییر اقلیم 
سازمان حفاظت محیط زیست استعفا داد. گفتنی 
است طی روزها و هفته های گذشته هوای تهران 
مدام در شرایط ناسالم قرار گرفت و تا حد اضطرار 
نیللز پیش رفت بللدون آنکه وعده هللای مدیران 
محیط زیسللت درباره بهبود هوای تهران در پی 

ممانعت از تولید بنزین داخلی محقق شود.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: در حالی این روزها موضوع 
تبدیل آشللوراده بلله مرکز گردشللگری 
»داغ« شده که سللازمان بازرسی از تذکر 
به محیط زیسللت و توقللف واگذاری خبر 
می دهد اما سللازمان محیط زیست، منکر 
دریافت هرگونه تذکری از بازرسللی شده 
و سللازمان گردشللگری هم اعام کرده با 
قوت آشوراده را تبدیل به قطب گردشگری 
می کند، حال آشللوراده مانده و آشللی که 
مدیران با مزه »اختاف« برایش پخته اند. 
دولت تدبیر و امید در سللفری به اسللتان 
گلسللتان تصمیم بر تبدیللل جزیره بکر 
آشوراده در منطقه حفاظت شده میانکاله 
به »مرکز گردشگری« می گیرد و بافاصله 
تمهیدات عملی شدن این تصمیم با تفاهم 
مشترک سازمان محیط زیست و سازمان 
میراث فرهنگی و گردشگری مهیا می شود، 
تفاهمناملله ای برای تبدیللل 380 هکتار 

 از آشللوراده به مرکز گردشللگری که در 38 هکتار آن 
ساخت و ساز انجام شود.

 باخت سازمان محیط زیست ■
به گزارش فارس اما این تفاهمنامه صدای بیشللتر 
کارشناسللان و دلسللوزان محیط زیست را بلند می کند 
تللا جایی که حتی کهرم، مشللاور خانللم ابتکار، رئیس 
سللازمان محیط زیسللت نیز در رسللانه ها به صراحت 
این تصمیم را نادرسللت اعام می کنللد و بر این اعتقاد 
اسللت که محیط زیست در موضوع »آشللوراده« باخت. 
حتی 2 نفر از معاونان اسللبق سللازمان محیط زیست، 
دلاور نجفی و محمدباقر صللدوق نیز به دلیل موافقت 
سازمان محیط زیسللت با تغییر کاربری جزیره آشوراده 
به گردشللگری به سللازمان بازرسی کل کشور شکایت 
می کنند. پیش از این، سللازمان بازرسللی یک بار دیگر 
هللم در سللال 84 به موضللوع آشللوراده وارد و مانع از 
واگذاری آن به بخش خصوصی شده بود. دلاور نجفی، 
معاون اسبق سللازمان محیط زیست پیش از این اعام 
کرد سرمایه گذار 10 سال پیش آشوراده که در اقدامی 
غیرقانونی ادعای مالکیت این زمین ها را داشللت دوباره 
قرار است سرمایه گذار این تفاهمنامه جدید برای ایجاد 
مرکز گردشگری آشوراده در دولت تدبیر و امید شود و 

همه امیدها برای آشوراده را ناامید کند.
کشمکش بر سر نامه سازمان بازرسی ■

9 دی مللاه دلاور نجفللی، معاون اسللبق سللازمان 
محیط زیست بیان داشت سازمان بازرسی کل کشور در 
نامه ای به سازمان محیط زیست روند واگذاری آشوراده 
به سازمان گردشگری را متوقف کرده است اما بافاصله 
محمد مجابی، معاون حقوقی سللازمان محیط زیست، 
منکللر دریافت نامه از سللازمان بازرسللی کل کشللور 
می شود و می گوید محیط زیست در نامه ای به سازمان 
گردشگری اعام کرده است اجرای طرح منوط به انجام 

امور مشخصی از تفاهمنامه است و به تأخیر می افتد.
 تذکر سازمان بازرسی به محیط زیست  ■

اما سللازمان بازرسی کل کشللور 10 دی ماه امسال 
به طور رسللمی به رسللانه ها اطاع رسللانی می کند که 

محیط زیست »تذکر« گرفت و سازمان بازرسی واگذاری 
»آشوراده« را متوقف کرد. محمدجواد حشمتی، معاون 
نظارت و بازرسللی امور تولید و توسعه سازمان بازرسی 
کل کشللور در باره برخی اخبار دربللاره توقف واگذاری 
جزیره آشللوراده با حکم سازمان بازرسی می گوید: پس 
از وصللول اخبللار و اطاعات و همچنین شللکایتی که 
به سللازمان بازرسی شللده بود، سللوالاتی را از سازمان 
محیط زیسللت مطرح کردیم و سللوابق این موضوع را 
خواستیم که آنها نیز به سازمان بازرسی ارسال کردند و 
متعاقب پیگیری و تذکر سازمان بازرسی در حال حاضر 
خود سللازمان محیط زیست این مساله را منتفی کرده 
تا بررسللی های لازم صورت بگیرد. وی درباره مفاد نامه 

ارسللالی از سوی سازمان بازرسی کل کشور به سازمان 
محیط زیسللت اظهار داشللت: در این نامه اشللاره شده 
که اخبللار و اطاعات دریافتی حاکی از این اسللت که 
مذاکراتی انجام گرفته و فعل و انفعالاتی در آن منطقه در 
حال صورت گرفتن است. معاون سازمان بازرسی کشور 
با بیان اینکه درباره آشوراده به سازمان محیط زیست هم 
نامه نوشللتیم و هم به صورت شفاهی صحبت کردیم، 
یادآور شد: کارشناسان سازمان بازرسی به این موضوع 
ورود و پیگیللری کردند؛ یک بحث حقوقی و مبنایی با 
مدیران سازمان محیط زیست داشتیم که خوشبختانه 
این تذکرات مبنایی مورد توجه قرار گرفت و این سازمان 
متعاقب ورود و تذکر سازمان بازرسی، این اقدام را صورت 

داد و واگذاری آشوراده را متوقف کرد.
 سابقه قبلی در ارسال نامه تذکر ■

حشللمتی با اشاره به ارسال نامه تذکر 
سازمان بازرسی به سازمان محیط زیست 
در تاریخ 25 آذرماه سال جاری، خاطرنشان 
کرد: چنین اقدامی سللابقه قبلی دارد، در 
سال 84 نیز همین اتفاق رخ داد که حدود 
380 هکتللار از اراضی آشللوراده را تقریبا 
واگذار کرده بودنللد اما با ورود بخش های 
دولتی و سللازمان بازرسی کل کشور این 
موضوع متوقف شللد؛ حتی سند مالکیت 
نیللز صادر شللده بود که بللا پیگیری های 
صورت گرفته و ورود محاکم قضایی، این 
اسناد مالکیت باطل شد و زمین ها به حالت 
قبل بازگشللت. وی ادامه داد: بتازگی نیز 
در اجرای همان مصوبلله هیات دولت در 
سال 84، یک اقداماتی صورت گرفته و در 
اجرای همان مصوبه توافقی بین سللازمان 
محیط زیست و سللازمان میراث فرهنگی و گردشگری 
صورت گرفته و قرار شده همین مقدار 380 هکتار زمین 
جزیره آشللوراده را برای اسللتفاده های عمومی در قالب 

طرح های گردشگری و تفریحی واگذار کنند.
 میراث فرهنگی تکذیب می کند ■

با وجود اصرار و انکار سللازمان بازرسللی و سازمان 
محیط زیست درباره ارسللال یا ارسال نشدن نامه برای 
توقف واگذاری آشوراده و تبدیل آن به مرکز گردشگری 
و در حالی که این 2 سازمان از توقف روند اجرایی پروژه 
خبر می دهند، سللعید شیرکوند، معاون سرمایه گذاری 
سللازمان میللراث فرهنگی و گردشللگری اصللرار دارد 
»تصمیمات دولت برای بهره برداری از جزیره آشللوراده 
به منظور گردشللگری و تبدیل آن به قطب گردشگری 
براسللاس تمام قوانین و مقللررات ذی ربط و ماحظات 
زیست محیطی اتخاذ شده و با قوت و قدرت ادامه پیدا 
خواهد کرد«. وی گفته است: برخی منابع خبری اعام 
کرده اند سازمان بازرسی کل کشور طی نامه ای، دستور 
توقف عملیات اجرایی طرح گردشگری آشوراده را صادر 
کرده اسللت اما باید گفت چنین نامه ای وجود خارجی 
ندارد و نامه ادعا شللده نه به سازمان محیط زیست و نه 
به سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
واصل نشده است و معلوم نیست اصحاب رسانه و برخی 
افراد بر چه اساسی چنین ادعایی را مطرح کرده اند. وی 
بیان داشت: تصمیم درباره اسللتفاده از جزیره آشوراده 
پللس از طی همه فرآیند های قانونی آن توسللط دولت 
محترم اتخاذ شللده و طبیعی است که این تصمیمات 
قانونی توسط دولت باید به وسیله دستگاه های اجرایی 
مللورد توجه و عمل قرار گیرد. با ایللن اوصاف آنچه در 
حال حاضر برای دوستداران محیط زیست حائز اهمیت 
است این است که در حال حاضر روند واگذاری و تبدیل 
آشللوراده به مرکز گردشگری متوقف شده است حال از 
سوی سازمان بازرسی باشد یا سازمان محیط زیست. اما 
مدیللران باید با دقت نظر بیشللتری، مجوز بهره برداری 
از مناطق تحت حفاظت محیط زیسللت را بدهند و در 

انتخاب سرمایه گذار نیز در چاه سال 84 نیفتند.

سیاهه

خبر آخر

جانشين سازمان وظيفه عمومی ناجا خبر داد

ارائه تسهیلات جدید برای مشمولان خارج از کشور

مدیرعامل سازمان تأمين اجتماعی:

مبلغ عیدی بازنشستگان هنوز مشخص نیست

نماینده مردم تهران در مجلس اعلام کرد

تذکر نمایندگان درباره شیردال تقلبی

رئيس مرکز برنامه ریزی آموزش و پرورش مطرح کرد

کاهش بودجه هوشمندسازی مدارس در سال 94

گ�روه اجتماعی: براسللاس قانون 
جدید، اگر مشللمولی 3 سللال در 
خارج از کشللور اقامت داشته باشللد می تواند در سال 

به مللدت 3 ماه، طللی یک یا 2 
 نوبت به کشللور مراجعلله کند.

به گزارش»وطن امروز« سللردار 
ابراهیم کریمی، جانشین سازمان 
وظیفه عمومی ناجا، با بیان این 
مطلب گفت: براسللاس مقررات 

گذشللته، از سللال 82 هموطنانی که از کشللور خارج 
شده و مدت 2 سال در کشور دیگری اقامت داشته اند، 
می توانسللتند تقاضا داده و خدمت خود را بخرند. وي 
بیان داشللت: از آنجا که این قانون، شللامل افراد کمی 
می شد، ستاد کل نیروهاي مسلح براي اینکه ایرانیان 
بیشتري با کشور ارتباط داشته باشند، قانون جدیدي 
را به تصویب رساند. جانشین سازمان وظیفه عمومی 
ناجا تصریح کرد: براساس این قانون اگر کسی 3 سال 
در خارج از کشور اقامت داشته باشد می تواند در سال به 
مدت 3 ماه، طی یک یا 2 نوبت به کشور مراجعه کند. 

به گفته کریمی، مشمولانی که غیبت کرده یا افرادی 
که با سپردن تعهد به منظور تحصیل به خارج از کشور 
رفته و دیگر بازنگشللته اند نیز می تواننللد از این قانون 
اسللتفاده کنند. وی خاطرنشان 
کللرد: متقاضیللان مي توانند به 
کنسللولگری ما در کشوری که 
اقامت دارند، مراجعه و مهری را 
که براساس بخشنامه به وزارت 
امللور خارجه ارسللال شللده، در 
گذرنامه خود ثبت کنند تا بتوانند وارد کشللور شوند. 
سردار کریمی با تاکید براینکه هموطنان خارج از کشور 
باید پس از ورود به ایران، در زمان مقرر از کشور خارج 
شوند، اظهار داشت: اگر کسی بخواهد، دائم وارد کشور 
شود باید براي تعیین تکلیف خدمت سربازي به سازمان 
وظیفه عمومی ناجا مراجعه کند. جانشللین سللازمان 
وظیفه عمومی یادآور شللد: اجرای این قانون، فرصتی 
است براي ایرانیان خارج از کشور تا به کشورشان بدون 
دغدغه تردد داشته باشند و از این طریق، الفتی بین آنها 

با خانواده و کشورشان ایجاد شود.

گ�روه اجنماع�ی: مبلللغ عیدی 
تامین  مستمری بگیران سازمان 
اجتماعی باید توسللط هیات وزیران مشللخص شود که 

تاکنللون این مبلغ اعام نشللده 
است. ایسللنا در این باره نوشت: 
مدیرعامل  نوربخش،  سللیدتقی 
سللازمان تامین اجتماعی با بیان 
این مطلب افزود: به محض اعام 
مبلغ عیللدی مسللتمری بگیران 

توسط هیات وزیران که به طور معمول در بهمن ماه انجام 
می شود، سازمان تامین اجتماعی این مبلغ را به حساب 
مستمری بگیران واریز می کند. وی خاطرنشان کرد: مبلغ 
عیدی مستمری بگیران را به طور معمول سازمان پیشنهاد 
نمی دهد اما درباره افزایش مبلغ مستمری، سازمان تامین 

اجتماعی به هیات وزیران پیشنهاد ارائه می کند. رئیس 
سازمان تامین اجتماعی درباره افزایش مستمری در سال 
آینده نیز بیان داشت: این افزایش در شورایعالی کار مورد 
بحث قرار می گیرد و پس از تعیین 
حداقل دستمزد و حقوق، سازمان 
پیشنهاد افزایش مستمری را به 
هیات وزیران اعللام می کند که 
پس از تصویب این مبالغ توسط 
سازمان تامین اجتماعی پرداخت 
می شود. نوربخش درباره جلسه سازمان تامین اجتماعی 
با بخش تعاونی ها نیز گفت: افراد تحت پوشش تعاونی ها 
همگی از بیمه شدگان سازمان تامین اجتماعی هستند و 
براین اساس تعامل با نمایندگان این تعاونی ها از وظایف 

سازمان به شمار می رود.

گروه اجتماعی: مدیران باید تقلبی 
بودن شللیردال را بلله دولت آمریکا 
اعام کننللد تا این موضوع حمل بر بی اطاعی دولت 

ایللران نشللود و مللا بلله میراث 
فرهنگی در صحن مجلس تذکر 
می دهیم. زهره طبیب زاده نوری، 
نماینده مجلس شورای اسامی 
بللا بیللان این مطلللب گفت: ما 
از آمریکا به عنللوان یک دولت 

غاصب که حقوق شللهروندان رنگین پوسللت خود را 
غصللب می کند، انتظار نداریم با کشللور مللا برخورد 
صادقانه ای داشته باشللد. وی به فارس افزود: در هیچ 
زمینه ای نباید هیچ چیزی را مدیران ما به عنوان نماد 
حسن نیت آمریکا قبول کنند و در مناسبات خود باید 
اصللل را بر دروغگو بللودن و تزویر آنها قرار دهیم مگر 
اینکه عکس آن ثابت شود. این نماینده مجلس شورای 
اسامی بیان داشت: ما اصل برائت را درباره افراد سالم 
باید در دستور کار خود قرار دهیم اما درباره آمریکا باید 
برعکس عمل کنیم و باید بگوییم هر چیزی و هر عملی 

از طرف آنها تزویر است مگر اینکه عکس آن ثابت شود. 
طبیب زاده اظهار داشت: در موضوع پذیرفتن شیردال 
تقلبی مقصر مدیران سازمان میراث فرهنگی هستند 
کلله در آن زمان آقللای نجفی 
رئیس سازمان میراث فرهنگی 
بود و این شیء تقلبی را بی خود 
و بلله غلللط تحویللل گرفتند و 
اقدامات مقتضللی را درباره این 
اقدامللات آمریکا به کار نبردند و 
متأسللفانه در سکوت مدیران این اقدام از طرف دولت 
آمریکا به عنوان یک اقدام واقعی قلمداد می شود. وی 
تصریللح کرد: مدیران ما باید هم اکنون این موضوع را 
تکذیب و نفی کنند و تقلبی بودن آن به طور رسمی 
به دولت آمریکا اعام شللود تللا این موضوع حمل بر 
بی اطاعی دولت ایران تلقی نشود. این نماینده مجلس 
اظهار داشت: همان زمان درباره این موضوع به مدیران 
سازمان میراث فرهنگی تذکر داده شد و ما نمایندگان 
مجلس دوبللاره در صحن مجلس به میراث فرهنگی 

درباره این کوتاهی آنها تذکر خواهیم داد.

گروه اجتماعی: اعتبار درنظرگرفته 
شللده برای هوشمندسازی مدارس 
در بودجه  سللال 94، 25 میلیارد تومان است. خسرو 

نظری، رئیس مرکز برنامه ریزی 
منابع انسانی و فناوری اطاعات 
وزارت آموزش و پرورش با اشاره 
به اعتبللار در نظر گرفته شللده 
برای هوشمندسازی مدارس در 
سللال 94 اظهار داشللت: اعتبار 

هوشمندسللازی مدارس در سللال تحصیلی 94-95، 
25 میلیارد تومان در نظر گرفته شده که این رقم در 
مقایسه با اعتبار 40 میلیارد تومانی سال گذشته کاهش 
چشمگیری یافته است. رئیس مرکز برنامه ریزی منابع 
انسانی و فناوری اطاعات وزارت آموزش و پرورش به 

باشگاه خبرنگاران گفت: اعتبار در نظر گرفته شده برای 
هوشمندسازی مدارس در بودجه  سال 94، 25 میلیارد 
تومان اسللت. وی با بیان اینکه روند هوشمندسللازی 
مللدارس تحت تأثیللر اعتبارات 
است، افزود: امیدواریم وضعیت 
اعتبللارات سللال آینللده ترمیم 
شللود تا بتوانیم این رونللد را با 
شللدت بیشللتری ادامه دهیم. 
نظری در ادامه از هوشمندسازی 
40 هزار مدرسلله و 80 هللزار کاس درس خبر داد و 
خاطرنشان کرد: اولیا می توانند در صورت تمایل در امر 
هوشمندسازی مدارس مشارکت داشته باشند اما باید 
توجه داشت که تحت این عنوان هیچگونه شهریه ای از 

خانواده ها دریافت نمی شود.

نظام وظیفه

تأمین اجتماعی

بهارستان

نیمکت

آوای شهر

یکشنبه 14 دی 1393وطن امروز  شماره 1502 

مناقشه بر سر تنها جزیره ایرانی خزر همچنان ادامه دارد

آش شور آشوراده!
 محیط زیست به دنبال حراج آشوراده به قیمت متری 660 ریال!

نمای نزدیک

حراج آشوراده به قیمت متری 660 ریال
در آخرین س�ال دوره مدیریت قبلی معصومه ابتکار قرار ش�د شرکتی که مدعی مالکیت 380 هکتار از جزیره 
آش�وراده ش�ده بود بخش�ی از آن عرصه را که جزو منابع ملی بود به قیمت متری 66 تومان تملک کند. دلاور 
نجفی، معاون سابق سازمان محیط زیست با بیان این مطلب به تسنیم اظهار داشت: اگر به سال 1384 و آخرین 
س�ال دوره مدیریت قبلی معصومه ابتکار بازگردیم ش�اید نام سازمان مناطق گردشگری جهان برای وی آشنا 
باش�د. همان شرکتی که مدعی مالکیت 380 هکتار از جزیره آشوراده شده بود و با حمایت همه جانبه مدیران 
وقت دولت اصلاحات از جمله مرعشی آن عرصه را در واپسین روز های دولت هشتم تملک کرد و قرار بود طرح 
گردشگری خود را در آن اجرا کند. بماند که بخشی از آن عرصه را که جزو منابع ملی بود بنا بود به بهای متری 
66 تومان تملک کند. وی بیان داشت: این ادعا و ارثیه شوم برای مدیریت بعدی سازمان باقی ماند و با پیگیری 
مس�تمر سازمان از جمله رئیس، معاونان و کارشناس�ان حقوقی و در یک دعوای سخت قضایی در سال 1386 
جزیره آشوراده از دست شرکت مذکور خارج و دوباره به دامان سازمان حفاظت محیط زیست بازگشت. معاون 
س�ابق سازمان محیط زیست بیان کرد: در دوره مدیریت محمدی زاده بار دیگر موضوع گردشگری در آشوراده 
مطرح ش�د و فردی که س�ر و سری با مدیران وقت سازمان داش�ت به دنبال تصاحب آن بود و در یک سکوت 
خبری تا آستانه واگذاری پیش رفت اما این بار مدیران وقت سازمان جنگل ها و مراتع کشور و مدیران استانی آن 
زیر بار نرفتند و تا آنجا که خاطرم هست خود خانم ابتکار نیز در کسوت رئیس کمیته محیط زیست شورای شهر 
تهران به مخالفت برخاست. نجفی بیان داشت: اکنون چه شده که دوباره تجربه تلخ سال 1384 در حال تکرار 
است؟ آیا جزیره آشوراده ارزش زیست محیطی خود را از دست داده است؟ آیا از لیست مناطق چهارگانه حذف 
شده است یا اینکه فشار و رانت همزمان، ابتکار را به عقب نشینی واداشته است؟ مگرنه اینکه بیش از 75 درصد 
عرصه جزیره  براساس نتایج مطالعات، زون حفاظت است؟ آنگونه که گفته می شود و تبلیغ می شود بناست آنجا 
تبدیل به جزیره کیش دیگری شود. وی خاطرنشان کرد: اگر چه واگذاری جزیره آشوراده در سال 1384 به نوعی 

بی تدبیری قلمداد می شود اما واگذاری دوباره آن در سال 1393 نام دیگری خواهد داشت. 


